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Abstract (en)
Process for continuously casting steel comprises controlling the mold cooling water inlet temperature, and reducing the temperature with increasing
casting speed. An Independent claim is also included for a device for continuously casting steel, comprising a copper mold with copper mold plates
(7) having a thickness of 40-5 mm to control the cooling water pressure (12) between 5 and 30 bar and the cooling water speed between 5-15 m/
sec.. The cooling water inlet temperature is 10-45 degrees C. Preferred Features: The mold is oscillated.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Stranggießen von Stahl mittels einer gekühlten, Platten (7) bestimmter dicke aufweisenden Kokille wird die
Kokillenkühlwassereinlauftemperatur geregelt und mit steigender Gießgeschwindigkeit abgesenkt. Die Kokillenplatten (7) bestehen aus Kupfer mit
einer Dicke von 40 bis 5 mm, der Kokillenwasserdruck (22) ist zwischen 5 und 30 bar und die Kokillenwassergeschwindigkeit (18) zwischen 5 bis 15
m/sec regelbar und die Kokillenkühlwassereinlauftemperatur ist zwischen 10° und 45°C wählbar. <IMAGE>
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